
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREC PER A ANALITZAR SI ELS PINETS DEL CABEÇ DE L’ENTRADA DES D’ALCOI ESTAN 
AFECTATS PEL TOMICUS I PER A AVALUAR EL PROBLEMA DE SALUBRITAT DE LES 
ACTIVITATS AGROPECUÀRIES QUE HI TENEN LLOC 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es tinga en consideració el següent 

PREC 

Exposició de fets 

En els pinets de l’entrada al poble venint d’Alcoi hi ha un nombre considerable de pins 

secs. Això fa pensar que eixa pineda podria estar també infectada per la plaga de 

Tomicus destruens. Tot i que eixe cabeç és de propietat privada, l’Ajuntament no pot 

mantindre-se’n al marge, atés el perill de l’efecte contagi.   

D’altra banda, este mateix cabeç presenta un problema ambiental i sanitari: hi ha un 

corral on es resguarda un ramat d’ovelles que produeix unes olors molt fortes i 

desagradables, que tard o d’hora podrien afectar la salut dels xiquets del Cristòfol 

Colom i veïnat pròxim.  

Prec 

Demanem a l’Ajuntament que, en col·laboració amb la Conselleria de Medi Ambient, 

analitze si estos pins estan també afectats per la plaga de Tomicus destruens. I, en cas 

afirmatiu, que prenga les mesures adequades per a combatre-la i evitar que s’estenga 

a altres pins del poble. 

Igualment, demanem a l’Ajuntament que, en col·laboració amb la Conselleria de 

Sanitat, avalue si la presència d’este corral tan pròxim a una escola pot ser perjudicial 

per a la salut de la població. I, en cas afirmatiu, que prenga les mesures necessàries a fi 

que esta activitat agropecuària es trasllade a un altre lloc on no tinga un efecte negatiu 

sobre el veïnat. 

En el cas que l’Ajuntament desestime este prec, demanem que se’ns en proporcionen 

els arguments mitjançant una resposta per escrit. 

 

Xixona, 7 de setembre de 2015 


